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10-dages forespørgsel til Magistratsafdelingen for Teknik og Miljø.

Spørgsmål vedr. klimatilpasning på Vesterbro Torv

15. april 2024

Da rådmanden har valgt at tilsidesætte byrådets ønske om omdannelse af Vesterbro Torv,
ønsker vi nærmere oplysninger om, hvilke implikationer dette har for torvets
klimatilpasningsplan. Det er essentielt for os at forstå, hvordan rådmanden og forvaltningen
har integreret dette aspekt, og særligt økonomien, i beslutningen om at genåbne torvet."

1. Hvordan påvirker den nylige beslutning om at bevare trafikken på Vesterbro Torv den
vedtagne klimasikringsplan for området?

2. Påvirker beslutningen om at genåbne trafikken den økonomiske medfinansiering, der er
fra Aarhus Vand? Og er der andre måder, økonomien i projektet påvirkes på?

3. Hvordan vil Teknik og Miljø sikre, at klimasikringsmålene og bortledning af vand stadig
kan opnås på trods af den fortsatte trafik på torvet?

4. Såfremt projektet om klimatilpasning ikke realiseres, hvilke konsekvenser vil det da have
for kloaksystemet på torvet?

På vegne af Socialdemokratiet: Steffen Wich og Jesper Kjeldsen
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